
با شروع رقابت های جام ملت های آسیا در قطر یکی از نکاتی که جلب توجه 
یکن خارجی و به اصطـــاح دو ملیتی در برخی  می کنـــد حضـــور چندیـــن باز
تیم های ملی اســـت که نشـــان می دهد این کشـــورها با توجه به کمبود منابع 
یکنان  ی داشته اند رو به استخدام باز یکن ساز انسانی و فقری که در زمینه باز
خارجی آورده اند تا شاید به کمک آنها بتوانند فوتبال خود را در شرایط بهتری 
گر چه در برخی کشورهایی که جمعیت کمی دارند این موضوع  قرار دهند. ا
یکنان در تیم هایی  تا حدی قابل توجیه است اما بعضا شاهد حضور این باز
ی انســـانی مواجه باشند با کمبود  هســـتیم که بیشـــتر از اینکه با مشـــکل نیرو
یکنان روبه رو  امکانات و زیرساخت های لازم برای استعدادیابی و آموزش باز
هســـتند. در مجموع این اتفاق برای تورنمنتی مانند جام ملت های آســـیا که 
قـــرار اســـت فوتبـــال این قاره را به دنیا معرفی کرده و میزان پیشـــرفت تیم های 
آســـیایی در طول 4 ســـال گذشـــته را به تصویر بکشد چندان جالب نیست. 
در ادامـــه نگاهـــی بـــه برخی از ایـــن خارجی هایی که راهی تیم های آســـیایی 

شده اند خواهیم داشت. 

 3 خارجی در قطر
تیـم ملـی قطـر در ایـن سـال ها تـاش کـرده تـا بـه هـر طریـق ممکـن بتواند خود را 
به جمع بزرگان فوتبال آسـیا برسـاند و درنهایت هم در دوره قبل موفق شـد در 
حضـور بـزرگان، جـام قهرمانـی را بـه خانـه بـرده و اتفاقـی مهـم را بـرای خـود رقـم 
بزنـد. ایـن کشـور کـه در ایـن دوره میزبانـی را نیـز برعهـده دارد طـی ایـن مـدت 
یـادی از  یـادی را بـه فوتبـال خـود بـرده و تـاش کـرده تعـداد ز خارجی هـای ز
آنهـا را بـا تغییـر ملیـت در تیـم ملـی خـود بـه کار گیـرد. در ایـن دوره هـم شـاهد 
، مدافع 33 سـاله ای که در  یکنان هسـتیم. لوکاس مندز چند نمونه از این باز
ی می کنـد متولـد برزیـل اسـت و جالـب اینکـه به تازگی  باشـگاه الوکـره قطـر بـاز
ی ملی در کارنامه  تابعیت قطر را قبول کرده و در این سن و سال فقط دو باز
ی دارد به دلیل ضعف های  یکن که در مارسی فرانسه سابقه باز دارد. این باز

قطر در خط دفاعی به ترکیب این تیم اضافه شـده اسـت. پدرو میگوئل 
ی می کنـد و از سـال  ملقـب بـه رورو هـم سال هاسـت کـه در قطـر بـاز

ی ملی  2016 در تیـم ملـی ایـن کشـور بـه میـدان مـی رود. او کـه 92 بـاز
در کارنامـه دارد در 33 سـالگی یکـی از سـتاره های السـد اسـت و 
یـر 21 سـاله های  گر چـه در پرتغـال به دنیـا آمـده و در تیـم ملـی ز ا

ی دارد امـا وقتـی بـا پیشـنهاد قطـر مواجـه شـد  کیـپ ورد هـم سـابقه بـاز
ی کنـد. قطری هـا همچنیـن بسـام  ترجیـح داد در تیـم ملـی ایـن کشـور بـاز
ی را نیـز در ترکیـب خـود دارنـد کـه متولـد عـراق اسـت و حتـی پـدرش در  الـراو
ی کـرده امـا به دلیـل اینکـه در جوانـی راهـی قطر شـده و  تیـم ملـی ایـن کشـور بـاز
کادمی اسـپایر رشـد کرده اسـت درنهایت با تغییر ملیت تصمیم گرفت  در آ

پیراهـن عنابی هـا را بـه تـن کنـد. 

 برزیلی ها در خلیج فارس
ی  امارات، یکی از تیم های همگروهی تیم ملی کشـــورمان که امروز در دیدار
یکن  بـــرای تعییـــن صدرنشـــین گروه به مصـــاف یوزهای ایرانی مـــی رود دو باز
یلی الاصـــل در ترکیـــب خود دارد. فابیو لیما 30 ســـاله که یک مهاجم گلزن  برز
ی می کند از سال 2020 تابعیت اماراتی  است و سال هاست که در الوصل باز
یکنان  ی از باز را قبول کرده است. وفور استعداد در برزیل باعث شده تا بسیار
ی در تیم ملی را نداشته باشند و به همین دلیل برخی  این کشـــور شـــانس باز
از آنهـــا ترجیـــح می دهند برای اینکه شـــانس حضـــور در یک تورنمنت ملی را 
ی ملی  کنون 24 باز داشته باشند تابعیت کشور دیگری را قبول کنند. لیما تا
یلی  ، دیگر برز بـــرای امـــارات انجام داده و 10 گل هم زده اســـت. کایـــو کانیدو
اماراتی هاست که در 33 سالگی احتمالا آخرین حضورش در تیم  ملی امارات 
را در یک تورنمنت بزرگ تجربه می کند. او هم در برزیل متولد شده و از سال 
2014 راهـــی لیـــگ امارات شـــد و با توجه به دســـتمزدهای خوبـــی که در آنجا 
پرداخت می شود و همچنین روند گلزنی خوبی که در الوصل و العین داشته 
ی در تیم ملی امارات را نیز  در این کشور ماندگار شد و در ادامه پیشنهاد باز
قبول کرد. او هم از ســـال 2020 پیراهن تیم ملی امارات را به تن کرده و در این 

ی 9 گل زده است.  مدت در 37 باز

 چشم امید هنگ کنگ به خارجی ها
هنگ کنگ پس از 55 سال 

توانســـته مجـــوز حضور 
در جـــام ملت های 
آســـیا را کسب کند 
و امیـــدوار اســـت 

شـــاید به عنوان یکی از 4 تیم برتر ســـوم گروه ها راهی مرحله بعد شـــود. آنها هم 
ی قابل قبولی ارائه کردند.  در گروه ایران قرار دارند و برابر تیم ملی کشورمان باز
یلی  در چنین اوضاعی این تیم چشم امیدش برای صعود احتمالی به دو برز
خواهد بود. اورتون کامارگو 32 ساله که به تازگی تابعیت این کشور را پذیرفته در 
یکن  ک ترین باز ی 5 بار دروازه حریفان را باز کرده و در حال حاضر خطرنا 9 باز
این تیم به شـــمار می رود. او که امیدی به حضور در تیم ملی برزیل نداشـــته 
ی در جام ملت های آسیا را تجربه کند. جونینیو هم  ترجیح داده حداقل باز
یلی این تیم است و جالب اینکه در همین سال 2024 تغییر ملیت  دیگر برز
داده اســـت. جونینیـــو که مدت  هاســـت در لیگ های یـــک و دو هنگ کنگ 
ی میادی  ی می کند تنها در یک دیدار دوســـتانه برابر چین در ســـال جار باز
ی نکرده اســـت. او در 33 ســـالگی  به میدان رفته و هنوز در جام ملت ها باز
یادی برای تجربه تورنمنت های متعدد را ندارد و شـــاید این اولین و  شـــانس ز

آخرین جام ملت هایش باشد. 

 مالزی با اندریک
یکنان خارجی رفته و  مالزی هم با توجه به سطح فوتبالش به سراغ استخدام باز
یک  یلی را در ترکیب خود داشته باشند. اندر آنها هم ترجیح داده اند تا یک برز
ید هم نام است( پس از مدتی  )که البته فقط با ستاره آینده دار و جوان رئال مادر
بازی در لیگ مالزی تابعیت این کشور شرق آسیا را نیز پذیرفت تا در تیم ملی 
این کشـــور به میدان برود. او ســـابقه بازی در لیگ قهرمانان آســـیا را در کارنامه 
یک از سال  دارد و با 28 سال سن می تواند مدت ها برای مالزی بازی کند. اندر
2023 در تیـــم ملـــی جدیدش 
به میـــدان رفته و طی این 
مـــدت 8 بـــازی انجـــام 
داده و البتـــه هنـــوز گل 

نزده است. 

رقابت های لیگ برتر قایقرانی روئینگ طی روزهای 9 و 10 بهمن ماه برگزار 
خواهد شـــد و تیم دانشـــگاه با هدایت افشـــین فرزام، ســـرمربی تیم های 
ملـــی بانـــوان و آقایـــان روئینگ و با بهره گیـــری از چهره های ملی پوش به 
دنبال دفاع از قهرمانی دوره گذشـــته اســـت. افشین فرزام در گفت وگو با 
»فرهیختگان« ضمن تشریح شرایط تیم دانشگاه آزاد برای رقابت های 
فصل جاری، از برنامه های تیم ملی کشورمان برای حضور در مسابقات 
کسب سهیمه قاره ای، ترکیب نفراتی اعزامی به کره جنوبی و غیبت نازنین 
ملایـــی در تســـت گیری ها و خداحافظـــی از تیم ملی صحبت کرد که در 

ادامه می خوانید.

رقابت های لیگ برتر قایقرانی روئینگ در شرایطی در روزهای آینده آغاز خواهد 
شد که به نظر می رسد دانشگاه آزاد به عنوان مدافع عنوان قهرمانی در این دوره 
نیز یکی از مدعیان خواهد بود. از شرایط تیم های دانشگاه آزاد صحبت می کنید؟
مرحله نخست لیگ برتر قایقرانی ودر واقع نیم فصل نخست از 9 بهمن ماه آغاز 
خواهد شد و ما طی روزهای 9 و 10 بهمن ماه در بخش آقایان و بانوان مسابقه 
کله اصلی تیم را حفظ  خواهیم داشت. سعی کردیم نسبت به سال گذشته، شا
کنیم و از لحاظ فنی کیفیت تیم را در بخش آقایان و بانوان بالاتر ببریم و ارتقا 
بدهیم. ان شـــاءالله بتوانیم نتایج خوبی را در این دوره کســـب و مدافع عنوان 

قهرمانی دوره گذشته باشیم. 

از حضور ملی پوشان در این فصل نیز بهره خواهید برد؟
طبق آیین نامه داخلی لیگ فدراسیون قایقرانی محدودیت هایی برای جذب 
ینب نوروزی  ملی پوشان داشتیم، اما در بخش بانوان از حضور مهسا جاور و ز
استفاده خواهیم کرد و در بخش آقایان نیز امیرحسین محمدپور و حمیدرضا 

رضوانی را در ترکیب خواهیم داشت. 

فکر می کنید رقابت قهرمانی امسال در بخش آقایان و بانوان بین چه تیم هایی 
خواهد بود؟

در بخـــش آقایـــان تیـــم ملـــوان، تیم بســـیار خوبی اســـت. در بخش بانـــوان نیز 
همچنان باید یکی، دو روز صبر کنیم تا تیم های دیگر نفرات خود را معرفی 

کننـــد، امـــا تیـــم پـــارس جنوبی و تیمـــی از ارومیه می توانند مدعی باشـــند و 
شرایط خوبی داشته باشند. 

دانشـــگاه آزاد یکی از باشـــگاه های قدیمی ورزش کشـــور است که همواره 
سیاست های خاصی در ورزش قهرمانی داشته است. سرمایه گذاری این 
باشگاه در رشته های غیرتوپی و المپیکی مانند قایقرانی را چطور می بینید؟
یکی از دغدغه های مهم ورزشـــکاران رشـــته های غیرتوپی بحث مالی 
اســـت و از طرفی دوســـت دارند خارج از مســـابقات ملی در رقابت های 

با کیفیت شـــرکت کنند. در این زمینه دانشـــگاه آزاد پیش رو بوده اســـت و 

ســـعی کرده اســـت سال به سال شرایط تجهیز کیفی تیم ها و رشته ها را بهبود 
ببخشـــید. ما در رشـــته های المپیکی و غیرتوپی نیازمند حضور اسپانسرها و 
تیم های باشگاهی بیشتر هستیم. اتفاقی که دانشگاه آزاد در آن پیش رو بوده 
یم این حمایت ادامه دار باشد. با توجه به شرایطی که همیشه  است و امیدوار
در تیم دانشـــگاه آزاد داشـــتیم، همیشه سعی کردیم در کنار نفرات ملی پوش، 
جوانگرایـــی کنیـــم. اتفاقی که زمینه ای شـــده اســـت تا جوانـــان از ظرفیتی که 

دانشگاه آزاد فراهم کرده است، استفاده و زمینه رشدشان فراهم شود. 

شرایط تیم های ملی قایقرانی روئینگ آقایان و بانوان ما برای حضور در مسابقات 
کسب سهمیه قاره ای چگونه است؟

تا مســـابقات مهم کســـب ســـهمیه قـــاره ای المپیک که اواخـــر فروردین ماه در 
یم. بچه ها مشـــغول  کشـــور کره جنوبی برگزار خواهد شـــد، ســـه ماه فرصت دار
تمریـــن هســـتند و تاش خواهیم کرد تا در ســـه ماه باقی مانـــده به اوج آمادگی 
برسیم. مسابقات کسب سهمیه تخصصی در رشته هایی برگزار خواهد شد 
که فقط قایق های تک نفره و دونفره می توانند مجوز حضور در المپیک 2024 
یس را کسب کنند. همین موضوع باعث خواهد شد تا سطح این مسابقات  پار
یم که از این مسابقات  حتی نسبت به بازی های آسیایی بالاتر باشد و امیدوار

دست پر خارج شویم. 

ترکیب قایق های ما برای حضور در این مسابقات چه زمانی اعلام خواهد شد؟
ترکیب قایق های ما تقریبا مشـــخص شـــده اســـت و در تک نفره سنگین وزن 
ینب نوروزی نیز   بانوان از فاطمه مجلل اســـتفاده خواهیم کرد. مهســـا جاور و ز
در دو نفره ســـبک وزن بانوان حضور خواهند داشـــت و در تک نفره آقایان نیز 

حمیدرضا رضوانی را خواهیم داشت.

درصورتی که خدای نکرده شـــرایط برای 
کسب سهمیه در مسابقات قاره  آسیا 

فراهم نشـــود، این شـــانس را خواهیم داشـــت که در مسابقات دیگر شانس خود 
را امتحان کنیم؟

یـس در مسـابقات  بهتریـن شـانس مـا بـرای کسـب سـهمیه المپیـک 2024 پار
قـاره آسـیا و اقیانوسـیه در کره جنوبـی خواهـد بـود. مرحلـه بعـدی مسـابقات 
کسـب سـهمیه جهانـی یـک مـاه بعـد از پایـان مسـابقات قـاره ای در کشـور 
سـوئیس برگـزار خواهـد شـد. مسـابقاتی کـه بـه صـورت آزاد اسـت و هـر کسـی 
یـداد شـرکت کنـد.  در هـر مـاده ای سـهمیه نگرفتـه باشـد، می توانـد در ایـن رو
در نهایـت نیـز در هـر مـاده ای تنهـا دو قایـق می تواننـد کسـب سـهمیه کننـد و 

طبیعتـا کار مشـکل تر خواهـد بـود. 

در مســـابقات قاره  آســـیا و اقیانوســـیه چند قایق شانس کسب سهمیه المپیک را 
خواهند داشت؟

در آسیا شرایط در بخش دو نفره یک مقدار سخت تر شده است. در دوره های 
گذشته در بخش دو نفره سه قایق سهمیه می گرفتند، اما در این دوره تنها دو 
قایق اول می توانند سهمیه بگیرند، اما در بخش بانوان پنج قایق اول می توانند 

یس را بگیرند.  سهمیه المپیک 2024 پار

بحـــث خداحافظـــی نازنین ملایی از تیم ملی با وجودی که بورســـیه مســـابقات 
یـــس شـــده بود، یکی از اتفاقات عجیـــب قایقرانی در ماه های  المپیـــک 2024 پار
گهانی به این تصمیم رسید  اخیر بود. صحبتی داشتید که چرا ملایی به صورت نا

و در تست گیری های تیم ملی شرکت نکرد؟
تمام مواردی که در خصوص ارنج تیم ها گفتم، خروجی همان تست گیری ها 
و آیین نامه ای بود که فدراســـیون تدوین و اجرا شـــد. خانم مایی تا لحظه آخر 
قرار بود در این تســـت گیری شـــرکت کند، اما طی صحبتی که بین خودشـــان و 
رئیس فدراسیون بود این تصمیم را گرفتند. شاید این گونه نباشد که مایی قطعا 
خداحافظی کرده باشد و احتمال اینکه دوباره بخواهند به تمرینات بازگرداند  

یا تمرینات شان را ادامه بدهند هم می تواند وجود داشته باشد.

ســـهمیه در مســـابقات قاره آســـیا به نام ورزشکار خواهد بود یا به ورزشکار تعلق 
می گیرد؟

روئینگ از سال 2008 در کشور ما راه اندازی شد و در تمام ادواری که در مسابقات 
سهمیه شرکت کرد، همیشه سهمیه به نام کشور و قایق بوده است، اما معمولا 
خروجی مســـابقات به گونه ای بود که هر کســـی سهمیه گرفته بود به مسابقات 
یس، فدراســـیون چه تصمیمی  اعـــزام شـــد. باید ببینیـــم در بحث المپیک پار
می گیرد و آیا آیین نامه ای برای بعد از کسب سهمیه تدوین خواهند کرد یا نه.

تصمیـــم نازنیـــن ملایی بـــرای عدم حضور در تســـت گیری ها به مصاحبه شـــما 
بعد از پایان بازی های آسیایی و عدم رضایت از عملکرد او ارتباط نداشت؟

گر قرار بود ارتباطی داشـــته باشد از همان ابتدا  اصا ارتباطی به آن نداشـــت. ا
اعـــام حضـــور نمی کـــرد یا تمریناتـــش را ادامه نمی داد. مایی حـــدود 20 روز یا 
بیشتر در کمپ یونان تمرین کرده بود و چهار روز قبل از تست گیری از یونان 
به تهران آمد. مایی فرم های مربوط به انتخاب ارنجش را نیز امضا کرده بود و 

در نهایت شب آخر انصراف دادند. 

نگاهیبهحضوربازیکنانخارجیدرتیمهایملیحاضردرجامملتها

هجوم برزیلی ها به آسیا
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دانشگاه آزاد در حمایت از رشته های المپیکی پیشرو است
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سعیدافروزدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:دغدغه
فکریمنتبعیضبینورزشکاراناست

 می توانم رکورد پارالمپیک و جهان را 
ارتقا دهم

سعید افروز از عنوان داران پارالمپیک و مسابقات جهانی است 
و در حال حاضر رکورددار جهان، آسیا و بازی های پاراآسیایی 
در پرتاب نیزه اســـت. او در هانگژو موفق شـــد رکورد بازی های 
پاراآسیایی را پس از 9 سال که در اختیار یک ورزشکار چینی بود، 
به نام خود ثبت کند و نگاه ها را به سمت خود بازگرداند. افروز 
که با رکوردشکنی هایش حالا همیشه از او انتظار مدال می رود، 
امســـال هم یکی از شـــانس های اصلی کســـب مدال المپیک 
یس و البته مســـابقات جهانی ژاپن است که اردیبهشت ماه  پار
ســـال آینـــده برگـــزار می شـــود. او در گفت وگو بـــا »فرهیختگان« 
از هدفـــش بـــرای ارتقای رکورد و کســـب مدالـــی خوش رنگ در 

یس گفت.  پارالمپیک 2024 پار

یادی تا مســـابقات جهانی و پارالمپیک نمانده اســـت. شـــرایط  زمان ز
اردو چطور است؟

ی جانبازان و توان یابان هســـتیم که از 22 دی شـــروع   ما الان در اردو
شـــده و تا 6 بهمن در فدراســـیون برگزار می شـــود، البته من 10 روز بعد 
یناتـــم را شـــروع کردم چون اردیبهشـــت ماه  از مســـابقات هانگـــژو تمر
یس  یم و بعد از آن پارالمپیک پار مسابقات جهانی ژاپن را پیش رو دار
ینـــات را فشـــرده پیش می بریم کـــه بتوانیم در  را.  در حـــال حاضـــر تمر

مسابقات آتی پرچم کشورمان را بالا ببریم.
پاداش  مدال شـــما در هانگژو تمام و کمال پرداخت شـــد؟ حمایت ها 

خوب بود؟
بله. حمایت از طایی ها بیشتر بود و با وقفه حدود دو ماهه پاداش 
پـــای ســـکو نقره  ای هـــا و برنزی ها هم پرداخت شـــد، ولی جوایزی که 
وزارت ورزش در نظر گرفته بود، با گذشت حدود سه ماه هنوز پرداخت 
نشـــده اســـت و مراســـمی برگزار نشـــده اســـت. امیدوارم که مسئولان 
سریع تر پاداش ها را پرداخت کنند چون ما در شرف مسابقات مهم 
و بزرگـــی هســـتیم و ایـــن پـــول الان به درد ما می خـــورد تا خرج ورزش و 
گـــر پرداخت این پول ها را برای ماه های بعد یا  تمرینات مـــان کنیم. ا

سال بعد بگذارند، تاثیرش کمتر است.
مســـابقات جهانی ژاپن اردیبهشـــت برگزار می شـــود. بازی ها را چطور 

می بینید؟ 
مسابقات جهانی ژاپن مسابقات معوقه سال 2021 است که به دلیل 
کرونـــا لغـــو شـــده بود  اردیبهشـــت ماه امســـال برگزار می شـــود. تعداد 
اعزامی ها در پارادومیدانی 12 نفر است . همه بچه ها در حال تمرین 
ی سامتی  ی هستند. هم برای خودم و هم برای بچه ها آرزو و بدنساز
دارم و امیدوارم در این مسابقات به رکوردهای خوبی برسیم و گامی 

یم. برای ارتقای رکوردهای خودمان بردار
ســـعید افروز همیشـــه یکی از مدال آوران اصلی پارالمپیک و مسابقات 

جهانی بوده است. امسال هم با مدال از پارالمپیک برمی گردید؟
ی از حاشیه است تا  وظیفه ما ورزشکاران سخت تمرین کردن و دور
بتوانیم به بهترین نتیجه دست پیدا کنیم و نتایج دست خداست. ما 
تسلیم تقدیر الهی هستیم ولی ما تمرینات مان را مداوم و به صورت 
فشرده انجام می دهیم. هدف همه ما ورزشکاران زدن رکورد و کسب 
مدال طاســـت. من هم از این قاعده مســـتثنی نیســـتم. امیدوارم که 
بتوانم در مسابقات آینده طا کسب کنم و دور از انتظار هم نیست 
گر  چـــون در تمرین هـــا رکوردهایم خیلی خوب اســـت و مطمئنم که ا

خدا بخواهد می توانم رکورد پارالمپیک و رکورد جهان را ارتقا دهم. 
صحبت پایانی؟

یادی اســـت کـــه دغدغه فکری من این اســـت کـــه چرا باید  مـــدت ز
بیـــن مـــا و دیگـــر ورزشـــکاران تبعیـــض باشـــد. من منکـــر زحمات و 
درخشـــش فوتبالیســـت ها نیســـتم و حتما آنها هم مثل ما حق دارند، 
یم بـــرای ورزش ایران تـــاش می کنیم امـــا تبعیض واقعا  مـــا همـــه دار
زیبنده نیســـت. می خواهم بگویم ســـایر ورزشـــکاران و به خصوص 
ورزشکاران پارالمپیک بیشتر به ماشین های خوب احتیاج دارند چون 
معمولا از لحاظ بدنی محدودیت هایی دارند. ما ماشین گرانقیمت 
نمی خواهیـــم ولـــی بهتر اســـت کـــه واردات خودرو برای ورزشـــکاران 
پارالمپیکی هم باشد و ما را هم در نظر بگیرند تا بتوانیم تمرینات را 
یم که درست شود و تبعیض ها رفع شود. بهتر انجام دهیم. امیدوار

اصرارنکونامبهخریدهافبکذوبیها

اسلامی آبی پوش می شود؟
یکنی است  استقال یکبار دیگر به خواسته سرمربی خود دنبال باز
که در ابتدای فصل هرچه ســـعی کرد نتوانســـت رضایت ذوب آهن را 
کرات بین طرفین ادامه دارد اما  جهت این انتقال به دست آورد. مذا
شـــنیده های خبرنگار »فرهیختگان« حکایت از آن دارد از آنجایی 
که قرارداد محمدحسین اسامی در پایان فصل با ذوب آهن به اتمام 
می رسد، طبق قوانین فیفا باشگاه استقال درصورتی که حتی نتواند 
رضایت ذوب آهن را به منظور این انتقال در نیم فصل به دست بیاورد 
یکن در فصل  طبق قوانین نقل و انتقالاتی می تواند برای جذب این باز
آینده از همین حالا اقدامات لازم را به عمل آورده و حتی با اسامی 
به منظور آبی پوش کردن او در فصل بیست وچهارم لیگ برتر قرارداد 
رسمی به امضا برساند. با همه این تفاسیر نکونام اصرار دارد تا تحت 

هر شرایطی در همین نیم فصل اسامی استقالی شود. 

پرسپولیسهمچنانبهدنبالگزینهبهتر

تلاش برای آوردن برانکو ادامه دارد
باشـــگاه پرســـپولیس همچنان به دنبال این است تا سرمربی جدید 
ی ایجنت ها  خود را معرفی کند و در این راه امیدوار است با همکار
بتواند به گزینه مناسب برسد. طی 24 ساعت گذشته سه چهار مربی 
خارجـــی دیگـــر که دو نفر آنها اســـپانیایی بوده به مدیریت باشـــگاه 
پرســـپولیس معرفی شـــده اند و کارنامه آنها در حال بررســـی است. در 
این شـــرایط ایجنت هایی هستند که تاش می کنند سرمربی جدید 
از کانال خودشان به نیمکت پرسپولیس برسد و شاید همین مساله 
یادی در انتخاب سرمربی جدید پرسپولیس تاخیر ایجاد  نیز تا حد ز
یش  گفته نماند اخیرا برخی از افراد در پیغامی به درو کرده اســـت. نا
 مدعی شده اند که می توانند برانکو ایوانکوویچ را متقاعد به بازگشت به 
پرسپولیس کنند و از این رو مدیریت این باشگاه همچنان نیم نگاهی 

هم به این مربی کروات دارد. 

گفتوگو

اخبارکوتاه
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خبرنگار


